
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 18. 6. 2025 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

VV schvaluje 

 
136/25. Zapisovatele zápisu Ing. Ivana Trusková    -    17 hlasů pro. 

137/25. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: 

Josef Noha, Milan Klečka      -     17  hlasů pro. 

138/25. Program jednání       -      17 hlasů pro. 

139/25. Příspěvek 10 tisíc Kč na sportovní činnost za reprezentaci  

okresu Klatovy na MČR hry Plamen pro SDH Týnec u HD -  17 hlasů pro. 

140/25. Návrh na vyznamenání      -      17 hlasů pro. 

141/25. Návrh na usnesení       -     17  hlasů pro.  

 

 

VV bere na vědomí 

 
256/25. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček.  

257/25. Informace o soutěžích, které přednesli starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, vedoucí ORŽ p. 
Marie Kořínková, DiS, vedoucí ORR p. Josef Noha, náměstek starosty OSH a vedoucí ORM 

p. Bohumír Bucifal, DiS.,  p. Petra Pytlová, p. Albert Jíra. 

258/25. Informace k vyhodnocení POODM 2025, které provedla vedoucí ORP p. Ivana Trusková a 

doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček.  

259/25. Informace o oslavách v SDH, které přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

260/25. Informace z KSH a shromáždění starostů, které přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a 

doplnil Josef Veith náměstek starosty KSH. 

261/25. Příspěvky v bodě různé, které přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

262/25. Návrh na volební komisy pro volby 2025/2026 proběhne 3. 9. 2025 – informaci podal starosta 

OSH p. Jaroslav Šimáček.  

263/25. Diskusní příspěvek: starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, vedoucí kanceláře OSH pí. Jiřina 

Janečková, p. František Dlesk, p. Antonín Zelenka, Bohumír Bucifal, DiS., Václav Lašek. 

 

 

Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno  

         

 

- 17 přítomných členů VV bylo pro. 

 

Účast na zasedání - 17 přítomných, 2 členové VV se omluvili.  

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….         ………….……………………... 

 Milan Klečka                 Josef Noha 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 18. 6. 2025 



Z Á P I S 

 

z 21. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 18. 6. 2025 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Jednání zahájil a vedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Přivítal všechny přítomné členy. 

Zapisovatelem zápisu byla zvolena Ing. Ivana Trusková. Ověřovateli zápisu byli zvoleni pp. Milan 

Klečka a Josef Noha. Byl přednesen a schválen program dnešního jednání. Proběhla gratulace p. 

Jaroslavu Kopelentovi k životnímu výročí a byl předán řád svatého Floriána a také gratulace p. 

Jaroslavu Přindovi, který také slavil životní výročí a bylo mu starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem 

předáno čestné uznání SH ČMS. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček následně provedl kontrolu 

usnesení z posledního VV. Všechny body byly splněny a vyřešeny a nebyly shledány žádné 

nedostatky.  

 

Vyhodnocení plesu bylo jen krátce shrnuto starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem, výdělek byl 

cca  68 tisíc Kč. Další ples je plánovaný a je zatím částečně zajištěn. 

 

Informace o soutěžích nejprve přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Soutěže velice dobře 

probíhají, jediné co je problémem je bohužel počasí, které neovlivníme. Účast není veliká, ale jde to.  

Je důležité tlačit na obvodech a na okrscích, aby se předkládaly přihlášky. Na Sušicku byl změněn 

termín, všechny starosta OSH obvolal, aby bylo jasné, kde a v kolik soutěž bude. Stalo se, že družstvo 

přijelo dřív. Z obvodových kol, když skončí soutěž, je třeba odevzdat všechny materiály, běží další 

soutěže, které na ně navazují. Náměstek starosty OSH p. Milan Klečka,  upozornil na možnou změnu 

postupového klíče na okresní soutěž z obvodů, který dělá problémy. Reagoval na to starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček, že jsou tam dostatečné možnosti. Může postoupit 5 družstev, ale dle postupového 

klíče, který umožňuje až do 10. místa. Měnit to nebudeme. Petra Pytlová, přednesla nápad změnit 

kategorii žen č. II, zdá se jí ne úplně spravedlivá. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček nevidí důvod 

kategorii měnit. Vedoucí OROO p. Albert Jíra upozornil, aby na soutěžích pro všechna družstva, byly 

diplomy – přece to není tak drahé. Náměstek starosty OSH p. Josef Noha také zhodnotil soutěže – 

všude proběhly obvody. Okresní kolo máme v sobotu, je přetlak, aby byly doručené přihlášky včas, 

každé družstvo musí mít všechny soutěžící na okresní soutěži vedené jako sportovce, přihlášky stačí 

elektronicky. Vedoucí kanceláře OSH ověřuje sportovce v systému a vše se připraví. Krajské kolo 

v požárním sportu, největší zastoupení našich rozhodčích, poděkoval jim za účast za okres Klatovy. 

Soutěž proběhla dobře. Jinak vše je dobře rozjeté, v sobotu budou Štipoklasy. V pátek 17:00 sraz ve 

Štipoklasech. 

 

Náměstek starosty OSH a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS., promluvil o soutěži Plamen, která  

se uskutečnila v Rabí, kde bylo hodně lidí, ale bohužel málo rozhodčích. Asi už fakt nezbyde než 

Plamen dělat dvoudenní. Je to hodně náročné pro všechny. ZHVB bude do budoucna vyhodnoceno 

mimo Plamen. Soutěže se zúčastnilo cca 560 dětí. Končilo se v 6 večer. Hodnocení soutěže Plamen 

doplnil i starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, vše běželo krásně, je důležité dodržovat kolotoč. Vše 

spíše směřuje ke sportovcům nikoliv k hasičům.  

 

Vedoucí ORŽ p. Marie Kořínková, DiS., zhodnotila soutěže, vše bylo dobře připravené, jen počasí 

mnohdy nepřálo. Josef Veith promluvil o své zkušenosti, kdy ho chytil hasič a zeptal se, jak se může 

rozhodovat na soutěžích, když nebylo školení, upozornil na to, že je platnost školení na 5 let.  

 

Vyhodnocení POOD promluvila vedoucí ORP pí. Ivana Trusková. Vyhodnocení proběhlo 8. 4. 2025 

v salonku Hotelu Rozvoj za účasti všech oceněných dětí jejich rodičů, případně vedoucích kolektivu. 

Výherci jednotlivých kategorií postoupili do krajského kola, kde proběhlo také vyhodnocení, bylo 

hodně oceněných prací z okresu Klatovy, což už ovšem neplatilo v republikovém kole, kde bohužel 

z našeho okresu neuspěl nikdo. Informace doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, který pozitivně 

hodnotil vyhlášení krajského kola, které se uskutečnilo v Plzni. 



 

Oslavy ve sborech nejprve hodnotil a probral starosta OSH p. Jaroslav Šimáček  

– 3. 5. 2025 Strážov – 150 let a oslavy sv. Floriána – OSH poskytlo dotaci 28 560 Kč na stuhy. Účast 

byla dobrá.  

- 13. – 14. 6. 2025 Sušice – 150 let  - krásné oslavy, účast dobrá, průvod, fontána. Sirény v Sušici, 

neměly příliš dobrý ohlas, že se hasiči předvádějí.  

- 5. 7. 2025 - oslavy v Plánici i s prapory,  

- 12. 7. 2025 - oslavy v Hartmanicích – zúčastní se Bohumír Bucifal, DiS, a Josef Veith. 

- 5. 7. 2025 oslavy Chlistov a 12. 7. 2025 se uskuteční VH – účast Petra Pytlová a starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 

- 28. 6. 2025 oslavy v Ostřeticích – zúčastní se náměstek starosty p. Josef Noha.  

- 12. 7. 2025 – oslavy Víteň – zúčastní se náměstek starosty p. Josef Noha a starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček.  

- otevírání HS Dolany, zúčastnil se náměstek starosty OSH p. Josef Noha a p. Stanislav Král, hodnotili 

pozitivně  

- 17. 5. 2025 –  oslavy v Dlažově, zúčastnil se Stanislav Míšek a hodnotí pozitivně.  

 

Zprávy z jednání krajského sdružení – 12. 4. 2025 proběhlo shromáždění starostů – vše na stránkách 

– přijaté nové stanovy – účinné od prosince letošního roku. Projednával se i sjezd sdružení. Program 

sjezdu je nejprve společenská a kulturní část a až pak jednání, informoval starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček. 7. 5. 2025 proběhlo předávání vyznamenání – pro pana Koláře. 24.6. 2025 VV kraje – 

starosta OSH p. Jaroslav Šimáček je omluven, ostatní se zúčastní. Josef Veith doplnil ohledně 

Domažlic, kde se dělají požární útoky na tartanu. Soutěžící nejsou vpuštěni na trávník, nelze ho ani 

přejít. Letos byly útoky na Gymnáziu. 24. 6. 2025 se budou připravovat volby, které budou ve 

Vřeskovicích někdy příští rok v dubnu.  

 

Dále informoval starosta OSH p. Jaroslav Šimáček ohledně dotace z KÚ, která byla přidělena ve výši 

734 tisíc Kč – 524 tisíc Kč půjde do sborů. Přišlo hodně žádostí – jednáním  vedení byla vybrána 

příslušná část žádostí -  SDH budou informováni – ostatní se předpokládá, že budou vyřešeny 

v dalším roce. Letos přišlo více žádostí než v loňském roce. Výběr byl zaměřen na ty, kteří měli žádost 

na překážky.  

 

Další informace od starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka se týkala ohledně příspěvků za sportovce. 

OSH dostalo zpět za sportovce 237 tisíc Kč. Z toho můžeme podporovat družstva ve vyšších 

republikových kolech. Případně podporovat sportoviště, která využíváme pro soutěže – Bystřice nad 

Úhlavou, Rabí, Sušice, Luby - zatím jen myšlenka – cca 20 – 30 tisíc ročně na údržbu a pronájem a 

ročně udělat na příslušném sportovišti 2-3 soutěže. Každopádně se nebude nic vracet do sborů – byl 

by to podvod. Opravdu je problém zajistit místo pro soutěže, tímto krokem by došlo k podpoře těch 

SDH, které soutěže připravují a poskytují prostory.  

 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček dále uvedl, že úrazové pojištění se skládá ze 2 pojistek – MH – 

pojištění je závislé na tom, zda jsou sportovci. Dále upozornil, že není důležité, kde je sportovec 

registrovaný jako sportovec, takže musí být jako sportovec zaplacený a registrovaný i u nás – nestačí 

to mít zaplacené u fotbalistů, na tuto skutečnost upozornila i vedoucí kanceláře Jiřina Janečková. Dále 

promluvila o školení hospodářů, které proběhlo, bylo by fajn, aby bylo pro všechny alespoň online.  

 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček se dále věnoval ukončení volebního období – přípravě voleb – toto 

odsuneme na 3. 9. 2025, kdy budeme řešit návrh na volební komisy pro volby 2025/2026 . Jednací 

řád se bude schvalovat na dalším setkání starostů.  

 

Vedoucí OROO p. Albert Jíra informoval o setkání KAZH PK s KVK, které proběhne dne 9. 9. 2025 

ve městě Toužim. Program je připraven pro setkání a prohlídku Bečova. Z KVK domluvili i nějaké 

kulturní vystoupení. VV byl představen nový vedoucí AZH Jiří Šmídl, kterému starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček pogratuloval ke zvolení.  



 

Dalším příspěvkem do diskuse byla prosba SDH Týnec u Horažďovic o finanční podporu na účast 

MČR hry Plamen. Návrh starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka byl 10 tisíc Kč na podporu sportovní 

činnosti a za reprezentaci okresu Klatovy na MČR hry Plamen, který byl všemi schválen. Byl vznesen 

požadavek, zda neuvažovat o stejném příspěvku pro SDH Sušice a Štěpánovice, taktéž za účast na 

MČR v ZHVB.  

 

Následoval dotaz ohledně překážek od Antonína Zelenky – na kladině vylézají šrouby – asi se to stává 

dost často – nedrží to tam, SDH Zavlekov ulítaly „špršle“, chtěl vědět jaká je záruka. Na to reagoval 

náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., že to jsou 2 roky – vše lze řešit s dodavatelem, aby 

se předešlo do budoucna problémům a některé tyto věci se upravily.   

 

Náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal, DiS., promluvil o  repasování mašin – dávalo se chlazení 

– to zaplatilo město Sušice – nezatížil se náš rozpočet, městu Sušice velice děkujeme. Reagoval ještě 

ohledně poničených překážek, že je nutné popsat problém a s fotkou zaslat na e-mail starosty OSH. 

Toto doplnil vedoucí OKRR Václav Lašek, aby se tato informace podala všem, kdo přebírají 

překážky, aby takto postupovali. 

 

Byly schváleny návrhy na vyznamenání všemi přítomnými.  

 

Usnesení bylo schváleno všemi přítomnými.  

 

Závěrem promluvil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, poděkoval za účast a popřál všem hezké léto. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

……………………………..….   ………….……………………... 

 Milan Klečka                               Josef Noha 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková                                                          V Klatovech 18. 6. 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


